
Annex 2
附件二

12 Estates which will Partially Receive DTT Signal from December 31, 2007

2007年12月31日起可部份接收數碼地面廣播的12個屋邨

	Estate
屋邨
	No. of Blocks　座數

	
	TV Signal from Temple Hill Transmission Station
從慈雲山發射站
接收電視訊號
	TV Signal from Other Transmission Stations
從其他發射站
接收電視訊號*


	PO TAT ESTATE 寶達邨
	7
	6

	SAU MAU PING ESTATE 秀茂坪邨
	11
	7

	SHUN LEE ESTATE 順利邨
	2
	5

	SHUN TIN ESTATE 順天邨
	1
	10

	TSUI PING SOUTH ESTATE 翠屏(南)邨
	2
	5

	YAU TONG ESTATE 油塘邨
	4
	1

	FORTUNE ESTATE 幸福邨
	1
	2

	HOI LAI ESTATE 海麗邨
	6
	6

	OI TUNG ESTATE 愛東邨
	4
	1

	SIU SAI WAN ESTATE 小西灣邨
	3
	9

	UN CHAU ESTATE 元州邨
	4
	1

	LUNG HANG ESTATE 隆亨邨
	5
	1

	Total 總數
	50
	54


*
Other stations are Kowloon Peak Transmission Station, Golden Hill Transmission Station, Chai Wan Transmission Station, and Piper’s Hill Transmission Station. 

其他發射站包括飛鵝山發射站、金山發射站、柴灣發射站、和琵琶山發射站。
Remark 備註: 


There are some other estates situated in the area covered by the first phase of DTT broadcasting but are currently receiving TV signal from transmission stations other than Temple Hill Transmission Station.  These estates will therefore receive digital TV signal when the relevant transmission stations commence DTT broadcasting.

目前尚有一些其他屋邨是位於第一期數碼地面電視廣播的覆蓋範圍，但由於它們是接收慈雲山發射站以外其他發射站的電視訊號。這些屋邨須待有關發射站開始數碼地面電視廣播後才能接收數碼電視訊號。






